
 

 الخامس المستوى: 

 تربية الإسلامية الالمادة: 

  2026/ 1/ 18تاريخ التسليم: 

Level: Five 

Subject: Islamic Education 

Due date: 18/01/2026 

. إن كان بالإمكان البيتي: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب ملاحظة مهمة  

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible. 

 

من كتاب التربية   32- 30موضوع صفة صلاة الرسول )صلى الله عليه وسلم( على الصفحة   مراجعةالتمرين الأول: 

 أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.  أجبوا عن الأسئلةثم  4الإسلامية  

Exercise1: Revise the subject of (The Characteristics of Prophet Muhammad (SAWS) on 

P.30-32 in Islamic Book4 then answer the  following questions. Write in your homework 

book only the answers. 

 

1. Mention two ways the prophet taught the Muslims. 

2. According to the Hadeeth, what is the first deed to be judged on the Day of Judgme? 

3. How should Muslims perform their prayer? 

4. What is meant by the Sunnah of Prophet Muhammad? 

 

 في دفتر الواجب البيتي.  إملأوا الفراغات التالية بكتابة الكلمات الصحيحة: نيلثاالتمرين ا

Exercise 2: Fill in the blanks by writing the correct answer in your homework book. 
 

 

1. Muslims should obey the orders of …………………………. . 

2. The Sunnah includes the Prophet’s sayings, actions, and what he ………………….. . 

3. Allah will love and forgive those who ……………….. Prophet Muhammad. 

4. If the prayer is good, the rest of deeds will be ……………………… . 

5. Salah is an important …………………………… of Islam. 

 

 

تباع القرأن والسنة النبوية يقودنا الى النجاح في حياتنا في الحاضر  إوضحوا بالتفصيل كيف أن  التمرين الثالث:

 والمستقبل؟ 

Exercise 3: Briefly explain how does following the Quran and Sunnah lead to success in 

this life and the hereafter? 

………………………………………………………………………………………………………………………….. 

………………………………………………………………………………………………………………………….. 

………………………………………………………………………………………………………………………….. 

………………………………………………………………………………………………………………………….. 

 


